
 

Lausunto opetuslautakunnalle alakoulujen ylläpitämisen oppilasmäärä rajasta 

 

 

Nivalan kaupunki on panostanut kyläkoulu verkostoon todella suurilla summilla. Toivomme, 

että edes osa kyläkouluista voitaisiin säilyttää. Eli mielestämme ehdoton ei sille, että kaikki 

lapset keskitettäisiin yhteen suureen kouluun. Jos ja kun sivukylien kouluja joudutaan 

sulkemaan toivoisimme, että kaikki oppilaat pääsisivät samaan kouluun jatkamaan.  

 

Kyyditysten osalta tulisi kiinnittää huomiota kuljetuksen kestoon, ettei liian iso osa lapsen 

päivästä menisi istumiseen autossa, varsinkin kun kyse on vielä alakoululaisista. 

 

Kesken lukukauden koulun vaihtuminen/yhdistyminen ei ole paras vaihtoehto. Paljon aikaa 

opiskelusta kuluu muuttoon ja muuhun valmistautumiseen. Kesken lukuvuoden opettajan 

vaihtuminen tuo haasteita opiskeluun.  

 

Mielestämme raja voi olla 40 tai 45. Pääasia, että päätös on olemassa, jota voidaan 

toteuttaa. Vanhempina epäilemme kuitenkin miten hyvin toimii kolmenkin luokka-asteen 

yhteinen ryhmä, onko sellaista järkevää tehdä. 

 

 

Järvikylän koulun vanhempainyhdistys Ry 

 

 


